

## UTDRAG PROTOKOLL ELVERUM HUNDEKLUBB

<b>Sted:</b>	Klubbhuset	<b>Tid:</b>	22.08.16 kl 19.00	<b>Styremøte nr:</b>	7
<b>Deltagere fra styret:</b>	Erik H Østbakken, Lillann N Petlund, Britt Agnarsdatter, Marianne Sollie Warø, Kari Solberg Bakken,				
<b>Forfall:</b>	Ole Jonny Grongan, Silje Korsmo				
<b>Referent:</b>	Lillann Nerem Petlund	<b>Distribueres til:</b>	Styret		

Sak	Start kl. 19.00	Ansvar	
01.07.16	Godkjenning av protokoll og utdrag av protokoll styremøte 13.06.16.	Styret	
02.07.16	<p><b>POST INN.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• NKK: Høring – Nye Championatregler Lp. <i>Tas opp på neste styremøte.</i></li> <li>• NKK: Info Nkk's 55.ordinære repr.møte.</li> <li>• NKK: Info NKK Hamar.</li> <li>• NKK: Uttaksstevner AG-landslaget 2017.</li> <li>• Info fra TopDog anngående sandsekker. Ordre nr 1030.</li> <li>• NBF Stevnelederkurs. <i>Klubben ønsker å sende deltagere. Trenger ikke å være fra bruksgruppa.</i></li> <li>• DogWalker sko. <i>Høre om hun kan komme til klubben. Rabbatten skal ikke gå til klubben men til medlemmene direkte.</i></li> <li>• Spørsmål om Miljøtreninger: <i>Svart på.</i></li> <li>• Lene Berntsen: Treningskonkurranser i Lp. <i>Hun inviterer EHK til å være med å arrangere dette sammen med andre hundeklubber i distriktet. Før vi kan være med på dette så må vi få lydighetsgruppa i klubben opp å gå.</i></li> </ul>		
03.07.16	<p><b>POST UT.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Lillehammer Hundeklubb.</li> </ul>		
04.07.16	<p><b>Treningskonkurranser i Lp.</b> <i>Før vi kan være med på dette så må vi få lydighetsgruppa i klubben opp å gå.</i></p>		

## UTDRAG PROTOKOLL ELVERUM HUNDEKLUBB

05.07.16	<p><b>Treningslokaler for innendørstrening vintersesongen 2017:</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Forslag fra Elisabet Harsem:</b> <i>Kald hall som har vært brukt som løsdriftsfjøs til storfe. Har kun tre vegger. 10.000,- kr pr år.</i></li> <li>• <b>Jømna:</b> <i>250,- kr pr time.</i></li> <li>• <b>Skaffe egen plasthall?</b> <i>For eksempel 10x20m.</i></li> </ul> <p><i>Forslaget fra EH er mest interessant for AG-gruppa. Bruksgruppa ønsker å fortsette å trene på Jømna. For AG-trening så er gulvteppet på Jømna ikke det beste. Styret skal undersøke om Tor Løken kan være interessert i å legge nytt gulvteppe. Angående egen hall så bør vi bruke tid på å finne et. For eksempel på nettet(finn.no m.m)</i></p>		
06.07.16	<p><b>Tilbakemelding til påmeldte på kurs.</b> <i>Flere bør ha ansvar for kursene, og tilgang til DogWeb. For eksempel Britt.</i></p>		
07.07.16	<p><b>Endrede rutiner for utsendelse av protokoller.</b> <i>Sendes ut senest 2 uker etter møtene.</i></p>		
08.07.16	<p><b>Annet.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• <b>Klubbjakker:</b> <i>Lillann har hatt kontakt med Canelana. De trenger klubbens logo.</i></li> <li>• <b>Trappa:</b> <i>Kle den med impregnert materiale.</i></li> <li>• <b>RallyLp-treninger for medlemmer på fredager:</b> <i>Styret er positiv til dette.</i></li> </ul>		

**Neste styremøte blir mandag 19.september hos Marianne kl 19.15.**